
Referat af generalforsamling i ”Foreningen Rågeleje Strand”, søndag den 12. maj 2019 
  
 
Formand Marianne Mygind bød velkommen, og vi sang ”Kom maj du søde milde”. 
  
1) Valg af dirigent 
    Uffe Raahede blev valgt 
  
2) Valg af stemmetællere 
     Stephen Ferguson blev valgt 
  
3) Formandens beretning for 2019 ( se vedhæftede) 
  
4) Regnskabsaflæggelse for 2018 
    Kassereren gennemgik regnskabet (se vedhæftede). Vi har fået 20 flere  
    medlemmer i 2018. 
    Der er blevet trykt nye foldere om foreningen. 
    Vi har en større udgift til banken pga. højere gebyrer og indførelse af Mobile Pay. 
    Der er et mindre underskud for året på 767,50 kr., så bankbeholdningen endte på                                   
    9707,57 kr. ved årets slutning.  
    På et medlems spørgsmål om bankbeholdningen er stor nok, hvis der ikke er tilmeldinger                                                   
    nok til arrangementerne, svarede bestyrelsen, at det er den. 
  
5) Fastsættelse af kontingent 
    Kontingentet for 2020 forbliver uændret, nemlig 100,- kr. pr medlem pr år. 
  
6) Godkendelse af budget for 2020 
    Budgettet blev godkendt (se vedhæftede) 
  
7) Behandling af indkomne forslag 
    Der var ingen indkomne forslag 
  
8) Valg af formand 
     Marianne Mygind blev genvalgt 
  
9) Valg af yderligere bestyrelsesmedlemmer 
     Inge Schmidt blev genvalgt 
    
10) Valg af revisor 
      Poul Erik Skelgaard blev genvalgt 
  
11) Evt. 
Et medlem spurgte: Kan medlemmer booke før ikke medlemmer? Svar: Ja, det sker allerede. 
Kommentarer fra medlemmer: Dejlige arrangementer - Tak til bestyrelsen – Nye medlemmer er glade 
vores forening, fordi det giver mulighed for gode tilhørsforhold – Kan man evt. spørge kommunen, om 
der er nye helårsbeboere i området, som kan få foreningens folder i postkassen? - Et medlem 
påpegede den dårlige akustik på Søstjernen – Forslag til et foredragsemne: Vores natur og dyreliv i 
Rågeleje. 
 
  
Referent Janne Basbøll 


